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Voorwoord 

 

 

Beste kleindierliefhebbers, 
 
 
 
Het is inmiddels alweer 2 jaar geleden dat u van ons een jaarboek hebt ontvangen. De 
afgelopen twee jaar werd ons sociale leven door de Covid-19 pandemie beheerst. Hierdoor 
lag onze hobby ook bijna al die tijd stil. We hebben wel onze dieren gefokt, maar het showen 
is bijna niet mogelijk geweest. Voor de hoender- en watervogelfokkers kwam afgelopen 
herfst een tweede klap. De vogelgriep dook weer op en helaas zijn we op het moment van 
dit schrijven hier nog steeds niet vanaf. Wat gaat dit voor aankomend 
tentoonstellingsseizoen betekenen? Persoonlijk denk ik dat verenigingen moeten nadenken 
over andere mogelijkheden. Zodat deze diergroep wel kan showen op de momenten dat er 
geen vogelgriep heerst.  Het is zonde als deze liefhebbers stoppen met onze prachtige 
hobby. Het is een uitdaging, maar niks doen is geen optie! 
 
Gelukkig heeft onze vereniging niet stil gestaan en hebben we weer nieuwe leden mogen 
verwelkomen. Ik heet een ieder hartelijk welkom bij A.K.P.V. en ik hoop dat u zich snel thuis 
gaat voelen in onze vereniging. Als u vragen hebt of iets anders kwijt wil neem dan gerust 
contact op met één van de bestuursleden.  
 
Ondanks de pandemie werden er afgelopen seizoen toch diverse shows in het land 
georganiseerd. De verenigingen hebben diverse maatregelen moeten treffen, maar het was 
overal prima geregeld. Helaas ging de bondsshow in Hardenberg niet door. Dit is toch altijd 
de happening van het jaar waar veel fokkers echt naar uitkijken. Het is begrijpelijk dat de 
stekker eruit is getrokken, maar het blijft natuurlijk erg jammer. Hopelijk kunnen we met z’n 
allen in 2023 afreizen naar Hardenberg. 
 
Op diverse shows hebben de leden van AKPV goed meegedraaid. Diverse malen is het 
felbegeerde predicaat ‘Uitmuntend’ behaald. Wij als bestuur zijn daar enorm trots op. Alle 
winnaars van harte gefeliciteerd met deze geweldige resultaten.  
A.K.P.V. staat landelijk hoog aangeschreven. Het is belangrijk dat we met elkaar de kwaliteit 
van de dieren hoog houden. De onderlinge samenwerking is hiervoor cruciaal en dat is en 
moet de kracht zijn binnen onze vereniging.  
 
 
Naast de onderlinge samenwerking is het heel belangrijk dat onze hobby in beweging blijft. 
We moeten niet vast roesten in oude patronen, maar juist vooruit kijken en zoeken naar 
vernieuwingen. De hobby moet toekomstbestendig worden en dat alleen kan ervoor zorgen 
dat onze hobby blijft bestaan.  
 



We hebben voor u  jaarboek weer een mooi jaarboek gemaakt met diverse verslagen en 
artikelen. We hopen dat u op uw gemak er van kunt genieten. Ik wil de redactie weer 
bedanken voor het vele werk wat er gedaan is om er een mooi jaarboek van te maken!  
 
Ik wil iedereen bedanken die de vereniging geholpen heeft op welke manier dan ook! Wij 
hopen als bestuur dat u in 2022 ook weer beschikbaar bent voor A.K.P.V.. 
Namens het gehele bestuur wens ik jullie allen veel gezondheid, een goed fokseizoen en veel 
leesplezier! Wij hopen jullie te mogen begroeten op een van onze activiteiten binnen de 
vereniging! 
 
P.A. Bakker 
Voorzitter                                                                                

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Jongdierendag 
Nadat in 2020 de jongdierendag niet door ging vanwege Covid 19, konden we na veel wikken en 
wegen binnen het bestuur toch binnen deze corona periode een jongdierendag organiseren. 

Alleen voor AKPV leden, dus het werd geen open jongdierendag, dit om de grote toestroom van 
kleindierliefhebbers te beperken. 

Voor onze kleindierliefhebbers is het al een aantal jaren een moeilijke tijd. Daarom is het ook zo 
belangrijk om in deze moeilijke tijden als vereniging actief te blijven voor onze leden. Het kan toch 
niet zo zijn dat we jonge dieren fokken, verzorgen en zien opgroeien tot prachtige dieren en dan niet 
naar een show kunnen gaan.  

Wel moeten we het showen anders gaan invullen en ons houden aan de geldende maatregelen. 

We hanteerde deze dag zoveel als mogelijk de 1,5 meter regel, hoewel dat best moeilijk is, want met 
een jongdierendag zitten we de keurmeesters het liefst op de lip als ze onze dieren keuren. 

De jongdierendag werd op zaterdag 25 september gehouden in de bedrijfsruimte van de firma Huizer. 

Ingeschreven waren ruim 400 dieren, wat een best mooi aantal was. 

 

De keurmeesters deden hun best om de dieren zo goed mogelijk te keuren en eventuele vragen te 
beantwoorden. 
Al met al een zeer geslaagde dag voor fokkers en bestuur, waar we als bestuur ook best trots op zijn. 
 
De hoogste punten op een rijtje: 
 
Konijnen:  B. Mimpen  Angora konijn  97,5 
   Comb. Huizer  Tan Konijn  97,5 
   H. v.d. Berg  Klein Zilver  97,5 
 
Europese Klasse: J. Visser  Witte Wener  96,5 
 
Cavia’s:  Comb. Jan en Hennie Gladhaar zwart  96,5 
   G. Kruit  Rood wit bont Rex 96,5 
   P. Kraaijeveld  Rood wit bont Texel  96,5 
 
Hoenders:  A. v.d. Plaat  Groninger Meeuw kriel 96 

A. Westerveld  Barnevelder kriel 96 
H. Verhoeff  Welsummer kriel 96 
A. v.d. Plaat  Antw. Baard kriel 96 
A. v.d. Plaat  Australorp kriel  96 
J.N. Goetzee  Zijdehoen kriel  96 
 

Duiven:  J. Vos   Duitse Modena  96 
A. Schelling  Oud Duitse Meeuw 96 

 
 
 



 

Een zeer geslaagde jongdierendag 
Na afloop van de keuring in Heerjansdam kwam Jolande Oorschot naar mij toe, met de vraag of ik 
een stukje wilde schrijven voor het clubblad. 

Nou zeg ik, als jij dat vraagt kan ik geen nee zeggen, want jij doet wel veel hier voor deze club, dus ga 
ik een stukje schrijven. 

Dus hieronder dan in het kort mijn bevinding van de keuring van de dieren, en de sfeer van deze dag. 

Wij, Martin Kok en ondergetekende, waren mooi op tijd aanwezig, om 8.15 uur dus dat is een mooie 
tijd als de keuring op 9.00 begint. 

Wij kwamen binnen en werden hartelijk ontvangen door de voorzitter van de club, en ook door een 
aantal andere bestuursleden. De koffie stond al klaar, dus daar maar mee beginnen, onder tussen 
loopt het al aardig vol met fokkers, die allemaal hadden ingezonden. 

Om 9.00 uur moeten wij als keurmeesters even verzamelen in de kantine, want er volgen een paar 
mededelingen betreffende de keuring. Ardi  zegt, de dieren zitten nog in verharing dus hou daar 
rekening mee als je wilt, en dat geldt ook voor de gewichten, op een dag als deze is het gewicht 10 
punten, of het dier moet echt te zwaar zijn. 

Daarna gaan wij de hal in om alles in gereedheid te brengen, ik heb 6 Rode nieuwzeelanders en 34 
Tans, dus een mooi aantal voor een jongdierendag. 

Even kort iets over de keuring: De rode nieuwzeelanders waren mooie dieren, 2 dieren die het 
predicaat fraai kregen, de andere dieren moesten met z.g. genoegen nemen. 

De Rode nieuwzeelander is een echt mooi ras, maar wel een moeilijk ras om te fokken, daar komt bij 
dat het ras de laatste jaren sterk is achteruitgegaan wat fokkers betreft, hoe dat komt weet ik ook 
niet precies, maar in het verleden zaten er op de grotere shows soms 40 dieren of meer in de kooien, 
nou dat kom je eigenlijk niet meer tegen. Dit is natuurlijk erg jammer voor dit mooie ras. 

Maar de kwaliteit van deze dieren was prima, echt wel dieren waar men mee verder kan als fokker. 

Dan de Tans, hierin een erg wisselende kwaliteit, om eerlijk te zijn viel het mij wat tegen, ik had meer 
verwacht, maar goed het is zoals het is. 

Mening dier die echt een verkeerde pels had, soms wat aan de lange kant en grof van structuur, of 
juist het tegenovergestelde wat slap van structuur. 

Een klein aantal Tans sprongen er echt uit met 19 punten voor de pels, dus het kan wel ,maar ja, niet 
iedereen selecteert niet even streng op de pelsen. 

Ook Pos 2 type en bouw best wat aanmerkingen dat de dieren wat vlak in dijen, en in voorhand 
breder, of in ribben wat gevulder, ook opmerkingen op de voorbenen, soms wat lang of zwak, 
kortom geen super kwaliteit. 

Gelukkig een aantal die wel met kop en schouders er boven uit staken, bij type en bouw echt 
perfecte types, met zeer goede korte voorbenen, en een dito fraaie kop, maar wat de oorstructuur 
aangaat, moesten wij ook nog wel opmerkingen op maken, maar dan noem je het meer, dus niet 



altijd gelijk punten in mindering brengen, maar eerst waarschuwen wil ook wel eens helpen. ( bij mij 
wel als ik denk aan mijn jonge jaren) maar je hebt erbij die nooit luisteren. 

Hier een perfecte Tan op de onderstaande foto, tevens was dit de dagwinnaar. 

   

Fraaiste tan  Comb. Huizer                                Comb, Huizer als dagwinnaar                                                 
De nieuwe Comb. Huizer 

 

 

De Comb. Huizer, was nu de winnaar van de dag, want Vader en Dochter Feline zijn samen met een 
Comb. Begonnen. 

Deze Combinatie scoorde prima, met F97 en F96.5 dus de winnaars van mijn keuring waren dan ook 
dieren van deze Comb. 

Verder nog fraaie dieren van Dirk Ridderbos /Aad Westerveld / die ook F96.5 en F 96 behaalden. En 
Dieren van Gerrit van de Laar en Henk Groen, die ook F 95 behaalden. 

Ik heb even in het kort geschetst hoe de kwaliteit in de keuring was. 

 

Dan nog iets over de dag zelf: 

Na mijn keuring heb ik eerst de dieren uitgezocht welke de fraaiste waren, zodat Jaap Visser ook 
verder kon met de voorbereidingen voor de HEP. 

Daarna zou ik met Gerrit van laar wat gaan eten en drinken, tenminste dat dacht ik, want Gerrit had 
al een drankje gehaald, dus ik denk ga vast aan de tafel zitten, maar ik kijk noch een keer om mij 
heen, en ik denk waar is die Gerrit nou gebleven, ik kijk buiten bij de friet kraam maar daar stond hij 
ook niet. 



Kijk verder de hal in, daar staat hij met Keurmeesters Ferdinand van de Wal bij die kippen met die 
hoge poten, en half kaal , zetten ook nog zo’n vechthoender op de tafel, nou daar was een goede 
discussie, ik denk over die hoender, maar weet ik niet zeker. 

Of het moet over de predicaten gaan, dus ik kijk in de catalogus s, avonds, en toen zag ik dat Gerrit 
geen Fraai had behaald met zijn vechthoenders, ik denk dat valt tegen want hij heeft altijd prima 
dieren, maar misschien nu wat minder, of de keurmeester heeft zijn dag niet gehad, hoe het ook zij, 
ik vraag alleen Gerrit nog om te eten als er geen hoenders of duiven zijn, want dat komt niet goed. 

Maar ik denk, Gerrit blijf bij je kippen ik ga naar de frietkraam, kom ik aanlopen bij de kraam, dan 
zegt er iemand tegen mij, alweer honger van de Steeg, ik zeg heb nog niets gehad, staan ze zelf met 
een zak friet, en een frikandel stijf in de mayonaise, ja dat gebeurt ook. 

Maar ondertussen een frietje besteld, en samen met college Johan de Zeeuw die ook stond te 
wachten rustig dit naar binnen gewerkt. 

Even gezellig met elkaar gepraat over de keuring en het komende examen. Johan zegt, Hannes het 
moet lukken om die kleurdwerg te halen op het examen, ik zeg inderdaad dat moet jij wel kunnen. 

Daarna hebben wij nog wat rond gelopen na die tijd, want moesten nog even op de HEP wachten, 
voordat die kon beginnen, dus dat kwam goed uit, en als je dan zo rond loopt zitten er toch veel 
kapitale dieren, ik zag daar witte weners zitten, nou dat waren prachtige dieren, zo ook Angora’s en 
satijnen  en Klein zilver, echt mooie dieren die daar in de kooien zaten, ja want men weet als 
keurmeester als je moet keuren in Heerjansdam, dan krijg je meest topdieren in je keuring, je zit daar 
echt in het hol van de leeuw, dat klopt ook wel want als men het niet goed doet, dan laten zij de 
tanden zien, ja die fokkers daar zijn super fanatiek, maar dat is wel goed. 

Aan de andere kant gunnen zij elkaar ook alles, en zeggen altijd de beste moet winnen. 

Al met al altijd een prima sfeer en super gezellig daar zo tussen de kooien. 

En je komt ook nog weer vrienden en bekenden tegen op zulk een dag, want s, morgens gelijk al 
komt Piet den Ouden naar mij toe, hoe is het Hannes? Gelukkig goed Piet, en met jou, gaat wel, ja wij 
worden ouder, ik zeg ja dat is zo Piet. Dan draai ik mij om staat Wim Kok onze oud collega naast mij, 
ja dat is dan toch geweldig dat men elkaar weer ontmoet, zeker al op zulk een hoge leeftijd als Wim 
al heeft. En dan nog fanatiek fokker van Satijnen en Russen, en kwaliteit, ja dat heeft deze man al 
jaren, hopelijk mag hij er nog een tijdje van genieten. 

Maar goed de tijd gaat ook door, en de HEP is in gereedheid gebracht. En de keurmeesters kunnen 
aantreden, die indeling van de HEP verzorgt Jaap Visser, die heeft dat perfect voor elkaar. 



 

 

Jaap Visser en Jolande Oorschot wachten rustig af. 

De eerste ronde begint, en verloopt vlot, daarna volgen er nog een paar rondes, en tot slot de 
eindronde, dit is altijd spannend, maar nu zitten er op de eind ronde 3 Tans. Zie foto 

 

 

3 Tans winnaar van de A en B en C klasse. 

 



Dit is natuurlijk wel een super goede reclame voor dit mooie ras de Tan, en voor de Tanclub, maar 
voor de omstanders begrijp ik dat het wat eentonig wordt, maar ja soms loopt het zo. 

Na afloop werd er gevraagd of iemand van de HEP jury nog iets wil zeggen over o.a. het winnende 
dier en het verdere verloop  de HEP en de dag. 

Martin Kok is de verstandigste, dus die kan dat mooi doen, en als het niet goed gaat, dan grijpt Theo 
van End wel in, maar dit was niet nodig, want het was een mooi slotwoord van deze dag. 

 

 

 

 

Martin Kok aan het woord, Theo luistert aandachtig. 

Hierna volgt de prijsuitreiking, en daarna sluit de Voorzitter deze dag af, met een ieder te bedanken 
voor zijn of haar komst naar deze locatie aan de Langeweg, wij kunnen weer terug zien op een zeer 
geslaagde jongdierendag. 

Wij pakken ook onze spullen op en gaan weer richting de Veluwe en de Noordoostpolder. 

Op de terugweg nog samen napraten over deze dag in Heerjansdam, en ook wij kunnen op een zeer 
geslaagde dag terugzien. 

Wij wensen jullie allen nog een goed showseizoen toe. 

Hannes van de Steeg 

 



Onverwacht bezoek aan mijn konijnenstal 
 
 
Na een korte vakantie ging op maandag 15 juni jl bij mij de deurbel en stond er een 
politieagente en een andere mevrouw voor de deur. Goedemorgen zei de 
politieagente. De politie heeft een anonieme melding gekregen dat er op dit adres 30 
tot 40 konijnen ernstig worden verwaarloosd. Ik heb daarom de Landelijk 
Inspectiedienst Dierenbescherming ingeschakeld en kom met de districtsinspecteur 
een onaangekondigde routinecontrole uitvoeren. 
 

 
 
 
 
Nu fok ik op dit adres in mijn garage al meer dan 30 jaar konijnen en heb ik in de 
buurt nooit problemen ondervonden. Drie jaar geleden gingen echter mijn buren 
verhuizen en kregen mijn nieuwe buren met mij en hun andere buren een 
hoogoplopend meningsverschil over de erfafscheidingen. Zij claimden bij mij 0,33m2 
en 0,66m3 bij de andere buren op tuinen van meer als 200 m2. Dit leidde uiteindelijk 
tot een rechtszaak, waarin wij in het voorjaar volkomen door de rechter in het gelijk 
zijn gesteld. Een link naar dit onverwachte bezoek van de politie en de Inspectie 
Dierenbescherming is dus al gauw gelegd. 
 
De inspectie nam ongeveer een uur in beslag en omvatte de volgende onderdelen: 
 
 
 
 



 
 
Vaststellen van het aantal aanwezige dieren, exclusief de nesten 
Dieren werden geteld en er bleken 23 dieren aanwezig te zijn. Zelf dacht ik dat er 21 
dieren waren, maar ik was vergeten dat er in verband met vakantie nog een dekram 
van een collegafokker en een logeetje nog tijdelijk aanwezig waren.  
Hoe zo 30 / 40 konijnen volgens melding ernstig verwaarloosd?? 
 
Nesten 
Drie konijnen hadden een nestje met jongen in mijn grote hokken, 
 
Controle op huisvesting 
De dieren zijn ondergebracht in 20 hokken met laden. De afmetingen van de hokken 
zijn geheel volgens de richtlijnen van de KLN. Voor de konijnen met nesten zijn er 8 
hokken beschikbaar waar nestkastjes in geplaatst kunnen worden en jonge dieren 
gezamenlijk kunnen opgroeien tot het moment dat zij bij het ouder dier worden 
weggehaald. De hokken zijn zodanig opgesteld (L vorm) dat zij tijdens de periode dat 
zij ontvankelijk zijn voor socialisatie soorteigen gedrag van soortgenoten zien/ruiken, 
leren en tonen. 
De hokken zijn voorzien van de juiste en goede bodembedekking en zijn zelfs een 
dag voor het uitmesten niet vervuild. (Worden iedere week op dinsdag of woensdag 
uitgemest en er bevinden zich mestbakjes in de hokken)  
Er is geen sprake van bovenmatige reukoverlast. 
 
Controle op verzorging 
De dieren krijgen meerdere keren per dag geschikt voer. Indien niet mogelijk dan 
s’avonds. Voldoende drinkwater is beschikbaar.  
Dieren vertonen bij de inspectie geen ziekteverschijnselen en verkeren in goede 
conditie. 
 
Aantal nesten per jaar 
Gemiddeld circa 12 tot 15 nesten met 4 jongen per jaar. 
 
Wijze van verkoop dieren 
Via mond op mond reclame, op shows of soms via advertentie op marktplaats of 
facebook. 



 
Bevindingen 
De inspectie schrijft in de bevindingsbrief d.d. 6 juli 2020 het volgende: 
 
Tijdens de controle op 15 juni heb ik u aangegeven dat u mogelijk bedrijfsmatig bezig 
bent gezien het aantal nestjes per jaar dat u fokt en de verkoop van de jonge dieren. 
Aangezien u niet aan alle voorwaarden voldoet om als bedrijfsmatig te worden 
gezien heb ik besloten om u vooralsnog als hobbymatig aan te merken. Mocht er in 
de toekomst e.e.a. veranderen en u wel als bedrijfsmatig kan worden aangemerkt 
moet u aan regels gesteld in de Wet dieren en het daarop gebaseerde Besluit 
houders van dieren voldoen. 
 
Tijdens de controle heb ik geconstateerd dat de huisvesting en de verzorging van 
alle dieren in orde is. 
 
Conclusie 
De anonieme melding dat er in mijn stal 30 tot 40 dieren ernstig zouden worden 
verwaarloosd is volledig ongegrond. Het bezoek van de inspectie toont echter wel 
aan dat onze hobby nauwlettend in de gaten wordt gehouden en het aanmerken als 
bedrijfsmatige activiteit met het moeten behalen van een bewijs van 
vakbekwaamheid - zelfs voor fokkers die al velen jaren zoals ik meer als 40 jaar - op 
de loer ligt. 
 
 
 
         Chris Ruijters 
 
 

 

 

 



 

 

Beste sportvrienden/dinnen 

Zoals ieder jaar wordt er weer getatoëerd dat vind plaats. 

In de bedrijfshal aan de Langeweg 97 te Hendrik ido Amabcht 

Tatoëeren gebeurd op vrijdagavond, vanaf 19.00 uur. 

Wilt u zich melden op donderdagavond, door mij te bellen op  0627371164 

Dan weet ik wie, ik kan verwachten. 

Het tatoëer geld blijft 0,50 per dier. 

Datums 2022 

29 April 

13 Mei 

27 Mei 

3 Juni  

17 Juni  

1 Juli  

13 Juli woensdagavond  

5 Augustus 

 
 
 

 
 
 
 



Clubshow 2021 
Verslag 76ste Club tentoonstelling 

Voor de 76ste keer werd er door onze club een wintertentoonstelling georganiseerd. Dit 
jaar waren er maar liefst 609 inschrijvingen, 
Dit jaar alleen de konijnen, sierduiven en oorspronkelijke duiven. Dit alles had te maken 
met de vogelgriep. Ook Covid 19 was geen struikelblok voor het bestuur om het niet 
door te laten gaan. We hebben getracht om zo goed mogelijke alles te laten verlopen 
volgens de regels. Dit alles is dan ook prima verlopen. Als bestuur en leden kunnen we 
ook trost zijn op dat we dit met z’n alle hebben volbracht. Een vaste groep medewerkers 
is woensdag vroeg in de middag al begonnen met het opbouwen van de kooien. Vrijdag 
waren alle keurmeesters ( 12 stuks ) en medewerkers netjes op tijd en kon om 08.30 uur 
met de keuring worden begonnen. De keuring had een vlot verloop, met prima 
keurmeesters die met gevoel keurde in een uitstekende sfeer.  

 

De kwaliteit in alle diergroepen was uitstekend, met zoals gebruikelijk in een aantal 
rassen de echte topkwaliteit! Na een prima lunch werden de hoofdereprijzen uitgemaakt 
met als resultaat 4 maal het predicaat uitmuntend. Voor de liefhebbers die alle uitslagen 
na willen kijken de catalogus staat op de site. Zaterdag middag waren er allen inzenders 
en leden bezoekers konden helaas niet binnen vanwege de regels. Het Rad kon nog nog 
een paar rondjes draaien om de kosten wat te drukken. Na het uitreiken van de 



hoofdereprijzen door onze voorzitter, was het tijd om alles weer op te ruimen. Voor het 
opruimen na een show, is het best wel eens lastig om daar ”liefhebbers” voor te vinden. 
Dit jaar waren er nog meer als anders, vrouwen, mannen, jong en oud, liefhebbers 
genoeg om op te ruimen. Geweldig om de show zo af te mogen sluiten, in een jaar waar 
de hobby van Covid 19 en vogelgriep onderdruk staat. 

 

 

Kampioenen 

Kampioen Konijnen Comb Huizer Tan zwart U 98 
Res Kamp Konijnen H v d Berg Kleinzilver Midden zwart U 98b 
Fr konijn op 2 na A Breure Wener Blauwgrijs U 98 

Kampioen konijnen C klas A de Fockert Pool, roodoog F 97.0 
Res Kampioen C klas A v d Plaat Wener zwart F 96.5 

Kampioen konijnen JL Fenne den Hartog KLeurdwerg chinchilla F 96.5 
Res Kamp konijnen JL Jaelle Vermeegen KL zilver Midden zwart ZG 94 

Kampioen Cavia’s M v d Heijkant gladhaar goud agouti F 96.5 
kampioen Cavia’s JL Anouk v d Bosch Gladhaar rood F 95 



kampioen Oorspronkelijke duiven H d Groot Zebra duif U 97. 
Kampioen sierduif H Tersteeg Soulzer Haube F 96 

 

 

 

 



Opnieuw de hobby oppakken. 
 
Tekst: Jaap Visser 
 
Het zal in deze tijd wat minder snel voorkomen in onze hobby, want als je eenmaal bent 
gestopt begin je niet meer zo snel opnieuw. 
Nadat ik in mijn laatste seizoen ( 2016 / 2017 ) best nog wel succesvol was o.a. derde van het 
totaal op de Championschow had ik eerder al besloten om een punt achter de hobby te 
zetten. 
 
De dieren waren allemaal snel verkocht aan goede fokkers, wat best wel fijn was, zo bleven 
ze toch behouden voor de sport. Nadat de laatste dieren weg waren werd begonnen met het 
afbreken van de hokken. Dat werd met name door een van onze zonen zeer op prijs gesteld. 
Want binnen de kortste tijd werd de schuur omgetoverd tot een hobby / klus schuur. 
 
Maar begin 2019 begon het toch weer te kriebelen. Mede omdat ik medio 2020 met 
pensioen ga en wat meer vrije tijd zou hebben, heb ik toch maar besloten om weer Weners 
te gaan houden.  Mijn keus was om eerst een plan van aanpak te maken. Ga je proberen om 
goede dieren bij Nederlandse fokkers aan te schaffen of ga je voor Duitse dieren. De meeste 
van jullie weten misschien dat ik voor het laatste heb gekozen. De eerste stap was, een 
aantal Duitse fokkers te bellen voor mooie dieren.  Ik heb Erich Bachhuber gebeld een 
sympathieke Duitse topfokker. 
Met hem afgesproken dat ik in oktober een ram en voedster kan overnemen. Daarna heb ik 
contact gehad met Gerd Röhm. Persoonlijk kon ik deze fokker niet, maar zijn dieren waren 
mij eerder opgevallen door de reinheid en de uitstekende pelzen en dat is bij onze 
oosterburen niet altijd vanzelfsprekend. Van hem heb ik in oktober een voedster kunnen 
overnemen met de door mij gewenste eigenschappen. Op de show zelf, heb nog de voor mij 
op dat moment onbekende fokker, Arthur Lenz ontmoet en van hem heb ik een mooie ram 
kunnen kopen. 
 
Maar in de tussenliggende tijd moesten er natuurlijk wel nieuwe hokken komen. Eerst mij 
ruimschoots georiënteerd op internet want ik wilde samen met mijn zoon de hokken maken. 
Na eerst het meeste te hebben ingekocht, ook veel via Internet, makkelijk want het wordt 
netjes thuis gebracht. Wij hebben eerst een betonnen vloer gestort voor een goede basis. 
Daarna zijn we begonnen met de stal van 18 hokken. Wij zijn daar best enkele maanden mee 
bezig geweest. Want ik ben precies, maar voor mijn zoon moet alles op klusgebied tot in de 
perfectie. Na afloop waren wij wel zeer tevreden over het resultaat.  
 
Eind november heb ik op onze clubshow nog een mooie Nederlandse voedster van Appie 
Yachou kunnen overnemen. Een dier wat nog voor 100% uit mijn oude stam kwam.  
 
Zodra ik de dieren in mijn stal had ben ik begonnen met fokken. Was het voorheen redelijk 
voorspelbaar hoe de kwaliteit zou zijn, dat was nu afwachten. Nadat de eerste nesten waren 
geboren, was het best spannend hoe de jongen er uit zouden zien en hoe de ontwikkeling 



zou zijn. Als ik op dit moment de gefokte jongen beoordeel ben ik zeer tevreden over de 
kwaliteit.  
 
Voor de komende jaren houd het in, dat ik een stam op moet bouwen. Het is een kwestie 
van de mindere eigenschappen van de Duitse dieren, reinheid, en soms de pels en 
beenwerk. Maar daar staan ook weer de fraaie koppen en oorstructuur tegenover. Mijn doel 
is om de genoemde kwaliteiten vast te leggen, met o.a. de fraaie Nederlandse pelzen op 
mijn dieren. 
 
Kortom voor de komende tijd sta ik voor een leuke uitdaging en nog belangrijker, ik heb er 
weer veel plezier in!  
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Vogelgriep 

Waarom de vogelgriep blijft 
hangen en wat daaraan te doen 
valt 

 
De vogelgriep rukt op in Nederland, ook in de Hoeksche Waard.Beeld Arie Kievit 

De vogelgriep circuleert permanent in Nederland. De 
afgelopen weken in het Gelderse Lunteren, het hart 
van de pluimveesector. Het kabinet reageert traag, 
vindt hoogleraar Kuiken. 
Jelle Brandsma21 april 2022, 13:40 
De teller voor de bestrijding van de vogelgriep stond woensdag op 2,5 miljoen geruimde kippen bij 
42 bedrijven en daar kwamen de volgende dag nog een paar honderdduizend kippen bij. Op 
woensdag moesten bij twee kippenbedrijven in het Gelderse Lunteren 280.000 dieren worden 
afgemaakt om de verspreiding van het virus zoveel mogelijk in te dammen. Donderdag werd een 
eendenbedrijf getroffen, waarbij bedrijven in de omgeving preventief werden geruimd. 
Voorheen was het virus een paar maanden actief en kon het via ruimingen worden ingeperkt, maar 
nu blijft de vogelgriep, net als corona, in Nederland circuleren. De ziekte lijkt doorgedrongen tot het 
hart van de Nederlandse pluimveesector, waar bedrijven dicht op elkaar zitten. Vier vragen over hoe 
het verder moet. 
 

https://www.trouw.nl/auteur/Jelle%20Brandsma


Waarom blijft het virus in Nederland hangen? 
De vogelgriep is niet meer gebonden aan het trekvogelseizoen, zegt hoogleraar Thijs Kuiken, viroloog 
aan de Erasmus Universiteit. “Het virus dat nu rondgaat, is zeer besmettelijk en dodelijk. Het is in de 
loop der jaren door mutatie ontstaan in een commerciële pluimveehouderij en vervolgens 
overgesprongen op wilde vogels. Dit type heerst niet alleen onder trekvogels, maar ook bij 
standvogels die het hele jaar in Nederland verblijven. Op diverse plaatsen in Europa en Azië springt 
het virus over van wilde vogels op commerciële pluimveebedrijven en andersom.” 
De vogelgriep veroorzaakt niet alleen een hoge sterfte bij kippen die worden geruimd door de 
overheid, maar ook onder wilde vogels. “Voor sommige soorten is dat geen drama, omdat er grote 
aantallen van zijn, zoals smienten en wilde eenden, maar ook slechtvalken en zeearenden worden 
getroffen. De laatste jaren worden ook vogelsoorten ziek die voorheen geen last hadden van 
vogelgriep, zoals brandganzen en grauwe ganzen.” 
 
Er is een ophokplicht en de kippenstallen zijn potdicht. Hoe gaat het virus dan toch naar binnen? 
“We dachten dat kippen in de intensieve veehouderij goed werden afgeschermd van de 
buitenwereld. Nu er zoveel virus in de omgeving aanwezig is, blijkt het toch onmogelijk om 
pluimveestallen hermetisch af te sluiten. Elke kier in een deur of een muur van de stal is dan een 
risico”, zegt Kuiken. “Een lekkende regengoot kan een probleem zijn en dat geldt ook voor een 
besmette veer die naar binnen waait of besmette poep aan de laars van de boer. Het risico is nog 
groter bij het houden van eenden, omdat daar het strooisel waarop de dieren lopen, vaker moet 
worden ververst. Vooral als er veel dieren bij elkaar zitten, zoals in Lunteren, is de kans groot dat het 
virus zich snel vermenigvuldigt op één bedrijf en dan naar andere bedrijven overspringt.” 
 
Wat is het perspectief? 
In heel Europa is het virus nu permanent aanwezig, zegt Kuiken. In Frankrijk zijn al 1200 bedrijven 
geruimd en sinds afgelopen winter is vogelgriep ook in Noord-Amerika aanwezig. “Deze variant gaat 
niet meer weg. Als de trekvogels in het najaar terugkomen, dan komen er weer nieuwe varianten 
bij.” 
Om een einde te maken aan de ophokplicht en kippen weer buiten te laten lopen, is het wachten op 
de testresultaten van een vaccin. Als dat beschikbaar is, moet er nog een politieke keuze worden 
gemaakt. Sommige exportlanden willen geen vlees van kippen die zijn gevaccineerd. De sector moet 
dus, samen met politici, die kopers ervan overtuigen dat het veilig is, al blijft vaccinatie volgens 
Kuiken een oplossing voor de korte termijn. 
 
Moet er structureel iets veranderen? 
Op langere termijn, zegt Kuiken, moet de sector afslanken: minder bedrijven dicht bij elkaar en 
minder dieren per bedrijf. Een commissie, waarin ook Kuiken zitting had, adviseerde dat bijna een 
jaar geleden aan het kabinet. In dat rapport, Zoönosen in het vizier, staat dat er in 1960 in Nederland 
42 miljoen kippen waren op 199.000 bedrijven. In 2020 waren er 102 miljoen kippen op 1770 
bedrijven. Kortom: het aantal kippen per bedrijf is enorm gestegen. De afgelopen twintig jaar zette 
die ontwikkeling versterkt door: het aantal kippen daalde met 2 miljoen en het aantal 
pluimveebedrijven halveerde. 
Kuiken vindt dat het kabinet traag op de vogelgriepcrisis reageert. “Het duurt nogal lang voordat 
maatregelen worden genomen, terwijl de huidige situatie erg zorgwekkend is. Als veel dieren dicht 
op elkaar zitten, is de kans op een mutatie groter. Zo kan ook een variant ontstaan die overspringt op 
mensen, zoals in 2003 is gebeurd. Dat risico moeten wij snel zo klein mogelijk maken.” 
 
Bron: Trouw 
 
 
 
 



Kruiden voor konijnen 
 

Waarom kruiden voeren aan konijnen? 
  
In de natuur leeft een konijn vooral van grassen en kruiden. Het dagelijks bijvoeren van verse of 
gedroogde kruiden is dus heel natuurlijk en zorgt voor extra variatie in de voeding. Daarnaast hebben 
kruiden ook nog eens een positieve werking op de gezondheid van onze konijnen. Ook zijn kruiden 
vaak een goede manier om zieke konijnen aan het eten te krijgen of te houden, en dat is belangrijk 
zodat de konijnendarmen niet stil vallen. Er zijn dus heel wat redenen te bedenken om kruiden, in 
welke vorm dan ook, aan konijnen te voeren.  

  

 
Gezonde kruiden voor konijnen 
Van veel kruiden is de gezonde werking algemeen bekend. Maar wist je dat sommige kruiden zowel 
een gezonde als een minder goede werking hebben? Geef kruiden dus altijd met mate en lees ook goed 
de melding die er bij staat wanneer je een bepaald kruid juist niet moet geven. 

  

 
Hoe vaak mag je kruiden voeren aan konijnen? 
  
Je mag dagelijks kruiden bijvoeren aan je konijn. Het voeren van gedroogde kruiden moet je wel een 
beetje opbouwen, maar niet zo als bij verse kruiden of vers groenvoer. Een enkeling met gevoelige 
darmen zal het nodig hebben dat je stap voor stap opbouwt. De meeste konijnen zijn stiekem toch al 
gewend wat gedroogde kruiden te eten. Deze zitten vaak tussen het hooi en in snacks voor konijnen. 
Daardoor hoef je gedroogde kruiden minder snel op te bouwen dan vers groenvoer. 

  
Met gedroogd fruit en gedroogde groenten moet je wel rustig aan doen, dit moet je wel opbouwen 
zoals je vers groenvoer opbouwt. Hoe je dat opbouwt staat uitgelegd in het artikel over groenvoer 
voeren aan je konijn. 

  
Als je elke dag dezelfde kruiden geeft verminderd de geneeskrachtige werking op termijn. Het is dus 
aan te raden om regelmatig te wisselen. Je kan bijvoorbeeld de kruiden in twee mixen verdelen. Eén 
mix geef je de ene week, de andere mix de andere week. Of een mix voor door de week en een mix 
voor in het weekend. 

  
Je kunt één soort kruid beter niet langer dan een maand geven zonder tussenpozen als je de 
geneeskrachtige werking wil benutten. Het duurt wel enige tijd voordag je de geneeskrachtige werking 
van kruiden merkt, het gaat niet zo snel als de medicijnen van de dierenarts. Vaak worden kruiden 
daardoor gebruikt als ondersteuning bij of ter voorkoming van bepaalde ziektes. 

  

 
 



Hoeveel kruiden mag een konijn? 
  
Het is aan te raden niet te overdrijven met het voeren van kruiden. Kruiden zijn geen groenten en 
mogen ook niet in die hoeveelheid gegeven worden. Elk kruid is verschillend van structuur en 
gewicht, maar een goede richtlijn is om van de gedroogde kruiden niet meer dan 10 gram gedroogde 
kruiden te voeren per konijn per dag. Let op, het advies van 10 gram is een totaal,dus niet per kruid! 
Geef je 3 verschillende soorten, dan geef je dus 3.3 gram per soort om niet over de 10 gram per dag te 
komen.  

  
We snappen dat je niet dagelijks gaat wegen om precies op de 10 gram uit te komen. Maar het is aan te 
raden om als je begint met het voeren van kruiden wel de inhoud van een "handje" of maatschepje te 
wegen op de keukenweegschaal, zodat je een idee hebt hoeveel (of hoe weinig) er ongeveer gegeven 
mag worden. 

  
Wat verse kruiden betreft mag je konijn meer hebben, ongeveer het dubbele. Let wel op dat niet alle 
konijnen hetzelfde reageren op de verschillende soorten kruiden die er zijn. Let dus goed op de keutels 
van je konijn. Zolang deze mooi vast en rond blijven, kun je doorgaan met het voeren van kruiden. Als 
er diarree is, voer dan minder of probeer te achterhalen door welk kruid dit veroorzaakt is. Lees ook 
ons artikel over het voeren van vers groenvoer aan konijnen. 

  
Kruiden vallen in de categorie "gezonde snacks". Dat houd in dat ongeveer 5% van het dagelijks menu 
kruiden mag zijn. Let wel op, snoepjes en knaaghout vallen in dezelfde categorie. Geef je naast 
kruiden dus ook knaaghout of andere verwennerij, houd daar dan rekening mee en pas de hoeveelheid 
kruiden dan aan: geef dan dus minder, zodat het totaal op ongeveer 5% van het dagmenu komt. 

  
Ons advies is om maximaal 5 gram per konijn per dag aan te houden voor gedroogd fruit en gedroogde 
groenten of maximaal 10 gram per konijn per dag voor gedroogde bladeren, planten, bloemen en 
grassen. 
Geef je kruiden echt als ondersteuning van de gezondheid, dan kun je de hoeveelheid gedroogde 
kruiden tijdelijk wel iets ophogen in kritieke periodes. Houd dan wel een maximum aan van 40 gram 
per konijn per dag. Let wel op, dat is niet het maximale per kruid, maar in totaal. Houd verder goed in 
de gaten of het konijn ook nog voldoende eet van het hooi, de brokken en het verse groenvoer. Is dat 
niet het geval, geef dan minder kruiden. 

  
Er kan wel wat overlap zijn naar de andere voedingscategoriëen, waardoor je dus wel op iets meer dan 
5% kruiden uit komt: Als je bijvoorbeeld een grassoort als luzerne geeft valt dat ook wel voor een deel 
in de categorie hooi. Overdrijf niet, luzerne is eiwitrijk, en geen volledige hooivervanger, maar je kan 
wel luzerne door het hooi mengen voor konijnen die slecht hooi eten, en/of moeten aankomen of 
aansterken. 

  
Met het voeren van vruchten en fruit moet je oppassen, deze bevatten veel fruitsuikers en dit moet dus 
echt met mate gevoerd worden. Vers fruit bevat veel vocht, maar gedroogd fruit is een stuk 
geconcentreerder. Het geven van gedroogd fruit met mate houd in dat je 1-3 stukjes gedroogd per dag 
geeft, afhankelijk van het formaat van je konijn. 

  
  
  



Met welke kruiden begin je? 
  
Het maakt niet veel uit met welke kruiden je start, of je nou voor vers of gedroogd kiest. Voor vers 
kiezen de meeste baasjes soorten die makkelijk te krijgen zijn, bijvoorbeeld als plantje in de 
supermarkt. Of konijnenbaasjes met kruiden in de tuin, geven daar regelmatig een kleine hoeveelheid 
van aan de konijnen. Controleer wel even of het wel een veilig kruid is in de lijst hier onder. 

  
Wat gedroogde kruiden betreft heb je als konijnenbaasje nog veel meer keuze. Dat is best lastig. Er 
zijn wel een aantal soorten die de meeste konijnen lekker vinden. Ons advies is ook om te starten met 
kleine verpakkingen. Als blijkt dat jouw konijnen iets niet lekker vinden, zit je dan niet met een grote 
verpakking gedroogde kruiden waar je niets aan hebt. Soorten die bijna alle konijnen lekker vinden 
zijn: paardenbloem, weegbree, brandnetel, frambozenblad, aardbeiblad, berkenblad en korenbloem. 

  

Wisselen per seizoen 
  
Het is aan te raden om de kruiden die je voert aan te passen aan het welzijn van je konijn en aan de 
seizoenen. In het voorjaar kun je bijvoorbeeld kiezen voor paardenbloem, weegbree en brandnetel. In 
de zomer voor goudsbloem, kamille en tijm. In de herfst voor brandnetel, rozenbloemblaadjes en 
goudsbloem. In de winter kun je kiezen voor echinacea, rozemarijn, rozenbottel en munt. Hier kun je 
dan eventueel nog wat favoriete kruiden van je konijn aan toevoegen voor de smaak, of kruiden die 
inspelen op zijn gezondheid. 

  
In onze webwinkel verkopen wij ook kant-en-klare mixen. Zo kun je in de zomer kiezen voor de 
bloemenweidemix, in de herfst voor de herfstmix of moestuinmix, in de winter voor de weerstandmix 
of kruidenoase en in het voorjaar voor de wilde bloemenweide mix of grasmix.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kruiden plukken in de tuin of in de natuur 
  
Naast gedroogde kruiden, kun je veel soorten ook vers geven. Deze soorten zijn vaak niet of niet zo 
makkelijk gedroogd te krijgen, of zijn gedroogd niet geschikt om aan konijnen te voeren. Je kan deze 
dus in jouw eigen tuin plukken of op een openbare plek. Als je op een openbare plek kruiden plukt, 
kan het zijn dat dat niet is toegestaan. Dat is afhankelijk van jouw gemeente of de landschapsbeheerder 
waar het terrein van is. Wil je het zeker weten, informeer dan of je toestemming kan krijgen wat 
kruiden weg te halen. Vaak zijn gemeentes er juist wel blij mee, omdat het (on)kruiden betreft. 

  
Let wel op dat je niet plukt op plaatsen waar honden en katten komen ivm wormbesmettingen en niet 
op plaatsen met wilde konijnen ivm besmetting met myxomatose en of RHD1 of RHD2. Ook niet 
plukken langs een drukke autoweg in verband met uitlaatgassen. Was de kruiden heel goed en dep ze 
droog voor je ze aan jouw konijnen voert. Eigenlijk is ons advies dus dat je onderstaande kruiden het 
best alleen kan voeren als ze uit jouw eigen tuin komen en je weet wat er mee gebeurd is. 

  
  
Onderstaande kruiden mag je vers voeren aan jouw konijnen: 
  
-Boerenwormkruid (natuurlijke ontwormer) 
-Distel (Goed voor de spijsvertering) 
-Dovenetel (Helpt bij bloedarmoede, ontstekingen, urine en blaasaandoeningen.) 
-Duizendblad (Werkt ontstekingsremmend, pijnstillend, vochtafdrijvend en helpt tegen 
gewrichtsklachten. Heeft een gunstig effect op de darmen.) 
-Duizendknoop (Niet voeren als je konijn blaas- of nierproblemen heeft. Versterkt de natuurlijke 
afweer.) 
-Geel nagelkruid (Werkt desinfecterend en pijnstillend. Helpt tegen ontsteking. Niet in grote 
hoeveelheden voeren.) 
-Gewone agrimonie (Pijnstillend, ontstekingsremmend, antibiotisch. Als thee goed tegen 
darmproblemen.) 
-Gewone berenklauw (Alleen jonge bladeren voeren. Helpt tijdens de zoogperiode.) 
-Gewone melkdistel (Goed tijdens zoogperiode.) 
-Goudsbloem (Versterkt het immuunsysteem, werkt ontgiftend, ontstekingsremmend, bevordert de 
spijsvertering, bevordert de stofwisseling, vrucht afdrijvend, wondhelend) 
-Gras (Er zijn veel soorten gras, die allemaal gevoerd mogen worden. Gras helpt bij 
gewrichtsproblemen, is goed voor de urinewegen en werkt bloedzuiverend.) 
-Guldenroede (Werkt tegen blaasontsteking) 
-Herderstasje (jonge rozetten, Werkt bloedstollend, helpt tegen ontstekingen van urinewegen en tegen 
hoge bloeddruk.) 
-Kaasjeskruid (bloemen, Helpt bij het afvallen, gewrichtsproblemen, goed voor luchtwegen en 
slijmvliezen, ontstekingsremmend, bevordert de spijsvertering, verhoogt vruchtbaarheid_ 
-Kamille (Natuurlijke ontwormer, versterkt de spieren, ondersteunt de nieren, wekt eetlust op, 
ontstekingsremmend, verlicht bij gas, kalmerend, antibacteriële werking, uitwerking op zenuwen, 
gezichtsvermogen, goed voor de huid, werkt tegen diarree en krampen en bevordert slaap. 
-Karwij (Helpt gas te voorkomen.) 
-Kervel (echte) (Zuivert het bloed, eetlustopwekkend, goed voor luchtwegen en slijmvliezen, 
bevordert de melkproductie, ondersteunt de nieren, bevordert de spijsvertering. Voer het wel met mate 
en alleen de steeltjes). 
-Klaver (Helpt tijdens de verhaarperiode.) 
-Kleefkruid (Helpt tegen blaasstenen, goed voor de urinewegen, bloedstollend. Aangezien deze plant 
plakt is het niet aan te raden deze aan langharige konijnen te voeren.) 



-Klein hoefblad (Helpt tegen luchtwegproblemen) 
-Klein kruiskruid (Beperkt voeren en niet als er oranje vlekken op zitten. Werkt laxerend. Zorgt voor 
een rustige, geleidelijke verharing.) 
-Knoopkruid (Werkt bloedstollend.) 
-Komkommerkruid / Bernagie (Versterkt nierfunctie, verzachtend voor slijmvliezen, koortswerend, 
urinedrijvend, bloedzuiverend, ontstekingwerend, antisepticum, kalmerend.) 
-Korenbloem (Helpt bij verstopping, goed voor het gezichtsvermogen, werkt ontstekingsremmend.) 
-Meidoorn (alleen bessen, helpt bij hartklachten, problemen met de bloeddruk, bevordert een goede 
bloedsomloop. Niet geven in combinatie met medicatie!) 
-Rode klaver (bloeiende toppen, zuivert bloed en kalmeert. Helpt bij bacteriële infecties, 
huidaandoeningen, nier en leveraandoeningen, versterkt immuunsysteem. Niet geven aan konijnen die 
gevoelig zijn voor gasaanvallen, tijdens dracht of zogen. ) 
-Roze wormkruid (Natuurlijke ontwormer) 
-Vogelmuur (Geen geneeskrachtige werking, maar een goede bron van vitamines en mineralen.) 
-Weegbree (Is goed voor de blaas. Het zorgt er voor dat bloeden vermindert en vertraagd. 
Antibacteriële werking, zuivert het bloed, tegen diarree en krampen, bij verstopping, 
eetlustopwekkend, goed voor luchtwegen en slijmvliezen, ontstekingsremmend) 
-Wikke (Alle soorten kunnen gevoerd worden. Bevat veel voedingsstoffen.) 
-Wilde aardbei (Werkt bloedstollend) 
-Wilde peen (Versterkt het immuunsysteem, zorgt voor gewichtstoename.) 
-Wilg (Koortswerend, pijnstillend, ontstekingswerend, bloedverdunnend, urinedrijvend. Goed te 
gebruiken bij konijnen met gewrichtsproblemen.) 
-Zevenblad (alleen blad voeren, geen bloemen. Zodra de plant in bloei raakt deze niet meer voeren! 
Verlichtend bij pijnlijke gewrichten, goed voor nieren en blaas, goed voor de weerstand.) 
-Valeriaan (Zorgt voor een goede bloedsomloop, kan helpen bij het behandelen van aanvallen, het kan 
ook gebruikt worden als een kalmeringsmiddel. Slaapverwekkend, kalmerend, krampstillend, 
pijnstillend, antibioticum, natuurlijk wormmiddel.) 
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